
Referat af bestyrelsesmøde d. 13.6.2024 
 
Deltagere: Kresten, Anders, Rie, Eva og Christoffer (ref) 
 
1. Ny haveleje pr 1. juli – status 
Bestyrelsen har klargjort de nye opkrævninger, som opkræves første gang den 1. juli. 
 
2. Bump og spejle 
Der er etableret otte nye bump; fire nye trafikspejle er leveret og hænges op snarligt. 
 
3. Forsikringssag – status  
Den ødelagte lygtepæl er stadig ikke erstattet. Bestyrelsen har derfor bedt foreningens advokat om 
at gå ind i sagen.  
 
4. Klargøring af fælleshus 
Entreprenørens arbejde på fælleshuset er færdiggjort i denne omgang. Der mangler derfor kun 
løsøre (fx lamper, måtter og rengøringsartikler) inden huset er fuldt funktionsdueligt.  
 
Skriv gerne til bestyrelsen eller det nye fælleshusudvalg, hvis du vil hjælpe med at indkøbe 
nødvendige løsøre til huset. 
 
5. Afdækning af medlemmernes egenfinansiering – planlægning  
Det blev aftalt at bestyrelsen går rund til alle medlemmerne. I skrivende stund er denne rundspørge 
næsten afsluttet. Bestyrelsen mangler kun at tale med få medlemmer. 
 
8. Eventuelt 
Intet til eventuelt. 
 
Næste bestyrelsesmøde holdes d. 4.7.2024 hos Rie i have 50.  


